

הצהרת נגישות

התאמות הנגישות בוצעו עפ"י המלצות התקן הישראלי (ת"י 5568) לנגישות תכנים באינטרנט ברמת A ומסמך WCAG 2.0 הבינלאומי.

1. האתר מספק מבנה סמנטי עבור טכנולוגיות מסייעות ותמיכה בדפוס השימוש המקובל להפעלה עם מקלדת בעזרת מקשי החיצים, Enter ו-Esc ליציאה מתפריטים וחלונות.
2. לשם קבלת חווית גלישה מיטבית עם תוכנת הקראת מסך, אנו ממליצים לשימוש בתוכנת NVDA העדכנית ביותר.
3. הדפדפנים שמספקים תמיכה טובה בנגישות עם האתר הם גוגל כרום / אינטרנט אקספלורר וכן לגלישה סלולארית.
4. במידה ונתקלתם בבעיה או בתקלה כלשהי באתר, נשמח שתעדכנו אותנו במייל info@plumas.org.il ואנו נעשה מאמץ למצוא פתרון מתאים ולטפל בתקלה בהקדם האפשרי.

بيان إمكانية الوصول

تم إجراء تعديلات إمكانية الوصول وفقاً لتوصيات المعيار الإسرائيلي (ت"י 5568) لإمكانية الوصول إلى محتوى الإنترنت على مستوى A ووثيقة WCAG 2.0 الدولية.

1. يوفر الموقع بنية دلالية للتقنيات المساعدة ودعمًا لنمط الاستخدام المقبول للتشغيل باستخدام لوحة مفاتيح باستخدام مفاتيح الأسهم، و Enter و Esc للخروج من القوائم والنوافذ.
2. من أجل الحصول على أفضل تجربة تصفح باستخدام برنامج قارئ الشاشة، نوصي باستخدام أحدث برنامج NVDA.
3. المتصفحات التي توفر دعمًا جيدًا لإمكانية الوصول مع الموقع هي Google Chrome / Internet Explorer وكذلك للتصفح عبر الجوال.
4. إذا واجهت أي مشكلة أو عطل في موقع الويب، فنحن سنكون ممتنين إذا قمتم بتحديثنا عبر البريد الإلكتروني info@plumas.org.il وسنبذل قصارى جهدنا لإيجاد حل مناسب ومعالجة الخلل في أقرب وقت ممكن.

Accessibility Statement

Accessibility adjustments have been made according to the recommendations of the Israeli Standard No. 5568, for access to content on the internet at the A-level and the international WCAG 2.0 document.

1. The website provides a semantic structure for assistive technologies and support of the standard use – operating with a keyboard through the Esc and Enter keys for exiting menus and windows.
2. To achieve an optimal reading experience with software for reading the screen aloud, we recommend using the most current NVDA software.
3. Browsers that provide good support for accessibility on the site are Google Chrome and Internet Explorer, and also cellular surfing.
4. If you encountered any problem or malfunction on the site, please write to us at info@plumas.org.il, and we will make an effort to resolve the issue and deal with the malfunction as quickly as possible.